

INFORMATION

712

Loge d'avionnerie 712
District 11 de Montréal



A.I.M.T.A.

Affilié à : F.T.Q.
C.M.Q. ■ C.R.F.T.Q.M.M. ■ C.T.C.

Saint-Laurent, Avril 2014



ASSEMBLÉE MENSUELLE

Dimanche le
13 avril 2014
9 heures

Le Crystal

5285, Henri-Bourassa Ouest
Montréal, Qc H4R 1B7

ORDRE DU JOUR

1. APPEL DES DIRIGEANTS
2. LECTURE DU PROCÈS-VERBAL DE LA DERNIÈRE ASSEMBLÉE
3. RAPPORT DU SECRÉTAIRE-TRÉSORIER
4. LECTURE DE LA CORRESPONDANCE
5. RAPPORT DES AGENTS DE GRIEFS
6. RAPPORT DES REPRÉSENTANTS EN PRÉVENTION
7. RECRUTEMENT
8. NOMINATION DE L'AGENT D'AFFAIRES
9. BIEN-ÊTRE
10. AFFAIRES NON TERMINÉES
11. AFFAIRES NOUVELLES et RECOMMANDATIONS DE L'EXÉCUTIF
12. AJOURNEMENT

Élection de la Grande Loge

L'élection pour les postes de Président international et Secrétaire-Trésorier Général auront lieu dimanche le 13 avril 2014 au Le Crystal situé au 5285 Boul. Henri-Bourassa Ouest, Ville Saint-Laurent. Le scrutin se tiendra de 7 heures à 20 heures.

Élection au poste d'un (1) agent d'affaires - recruteur pour le district 11

Les Sections Locales affiliés aux District 11 ont élu Pierre Grenier de la Section Locale 712 au poste de président Agent d'affaires Directeur. Le confrère Grenier remplace David Chartrand qui est maintenant Représentant spécial de l'AIMTA. Avec le départ du confrère Chartrand et la nomination de Pierre Grenier, il reste donc un poste d'Agent d'affaires – recruteur à combler au district 11.

Soyez avisés que lors de l'assemblée du 13 avril, il y aura nomination et, si nécessaire, élection pour le poste d'agent d'affaire.

Selon l'Article XI, section 4 des Statuts de l'AIM, pour être éligible, la personne candidate doit être membre en règle depuis au moins 2 ans et libre de toute dette envers la section locale, le district ou la Grande loge.

De plus, pour être éligible, la personne candidate doit être mise en candidature par un minimum de cinq (5) sections locales.

Le **#1** au monde
de l'aérospatiale

j.valois@aimta712.org
www.aimta712.org


JEAN VALOIS
SECRÉTAIRE-ARCHIVISTE,
SECTION LOCALE 712
A.I.M.T.A.



INFORMATION

712

District 11 Montréal
Aircraft lodge 712



I.A.M.A.W.

Affiliated to : Q.F.L.
Q.M.C. ■ C.R.F.T.Q.M.M. ■ C.L.C.

Saint-Laurent, April 2014

MONTHLY MEETING

Sunday,
April, 13th, 2014
9 a.m.

Le Crystal

5285 Henri-Bourassa West
Montreal, Qc H4R 1B7

AGENDA

1. ROLL CALL
2. READING OF MINUTES OF LAST REGULAR MEETING
3. SECRETARY-TREASURER'S REPORT
4. READING OF THE CORRESPONDENCE
5. GRIEVANCE AGENTS' REPORT
6. HEALTH AND SAFETY REPRESENTATIVES' REPORT
7. ORGANIZING
8. BUSINESS REPRESENTATIVE NOMINATION
9. WELFARE
10. UNFINISHED BUSINESS
11. NEW BUSINESS AND EXECUTIVES' RECOMMENDATIONS
12. ADJOURNMENT

Elections at the Grand Lodge

The election for the positions of International President and General Secretary Treasurer will take place on Sunday April 13th, 2014, from 7:00 a.m. to 8:00 p.m. at Le Crystal, located at 5285 Boul. Henri-Bourassa Ouest, Ville Saint-Laurent, P.Q.

Election of (1) Business Representative - Organizer for District 11

Local Lodges affiliated with District 11 have elected Pierre Grenier of Local Lodge 712 as President Directing Business representative. Brother Grenier replaces Brother Chartrand who has been appointed to the role of Special Representative for the I.A.M.A.W. With the departure of Brother Chartrand and the election of Brother Grenier, there is a Business representative - organizer position to be filled at District 11.

Be advised that at the meeting on April 13th 2014, nominations and if necessary, an election will be held for the position of Business Representative-Organizer.

According to Article XI, Section 4 of our constitution, to be eligible the candidate must be a member in continuous good standing for at least of 2 years and be free from any delinquencies of any nature to a Local Lodge, District Lodge, or the Grand Lodge.

Moreover, to be qualified, a candidate must be endorsed by a minimum of five (5) Local Lodges.


JEAN VALOIS
RECORDING SECRETARY,
LOCAL LODGE 712 - I.A.M.A.W.

j.valois@aimta712.org
www.aimta712.org

1 for **aerospace**
in the world